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DE GEMEENTERAAD VAN LAAKDAL 
 
De voorzitter verklaart de zitting geopend om 20.00 uur. 
 
 
OPENBARE ZITTING 
 
 
 

01.01 Notulen voorgaande zitting. 

 
De voorzitter stelt dat in de agendapunten 20.01 en 20.02 een fout is geslopen in die zin dat tweemaal 
dezelfde tekst werd overgenomen.  In 20.01 gaat het over Infrax Limburg terwijl het in 20.02 over Inter-
media gaat.   
Raadslid Richard Laermans verwijst naar zijn tussenkomst bij de bespreking van het vorig verslag 
inzake het agendapunt over de jeneverfuiven waarbij volgens hem door schepen Sels is gezegd dat het 
de taak was van het schepencollege om de jongeren met deze problematiek te leren omgaan in plaats 
van de volwassenen.  Volgens hem moest dit worden nagekeken en eventueel aangepast, maar hij 
vindt hiervan niets terug in de notulen. 
Raadslid Patrik Vankrunkelsven stelt dat dit hier zo in de gemeenteraad is beslist en vraagt zich af 
waarom dit niet is gebeurd. 
Raadslid Richard Laermans stelt dat dit de taak is van de gemeentesecretaris om dit op zich te nemen.  
De voorzitter besluit dat de secretaris de geluidsband zal beluisteren en de tekst zal opnemen. 
 
Transcriptie tussenkomst schepen Frank Sels gemeenteraad 23/02/2017 – agendapunt 16.00.a 

“Jawel. De burgemeester en de voorzitter hebben gezegd dat we met de problematiek, aangehaald 

hierop de raad, naar de jeugdraad gaan gaan. Dus ik vind dat de jeugd hier ook een stem in het 

kapittel mag hebben. En effectief, of dat die fuif nu georganiseerd wordt door een Chirovereniging 

in dezen of misschien door een politieke partij die heel veel jongeren bij zich heeft of door een 

andere vereniging in Laakdal. Wij moeten de jongeren daar mee leren omgaan. En of dat dan nu 

jenever is of binnenkort de halve liter fuiven, awel, ze moeten leren daarmee omgaan. En nu een 

verbod, awel, dan komen we in die Amerikaanse tijden en zij zijn er bijna aan het komen, maar ze 

hebben economische redenen. Zij gaan snel snel naar den Aldi of naar een nachtwinkel, heel 

goedkoop iets kopen, omdat het te duur is. We moeten dat zo oplossen. Maar te gaan stellen: die 

borden die mogen niet meer, gene Aspi meer en gene jenever en geen halve liters meer, die tijd is 

gelukkig gepasseerd.” 

 
Raadslid Ludo Callens stelt dat bij agendapunt 10.00.b de essentie van de haag was om te voorkomen 
dat automobilisten te snel van de Smissestraat de Kerkstraat zouden indraaien.  Hij vraagt om het 
verslag in die zin aan te passen. 
Rekening houdend met de gemaakte opmerkingen legt de voorzitter de notulen ter stemming voor. 
 
Met 15 stemmen voor (Broeckx Gerda, Callens Ludo, Catry Jan, Gielis Tine, Janssens Octaaf, Mensch Jurgen, 
Mondelaers Paul, Moons Raf, Nysmans Bob, Sels Frank, Smets Benny, Van de Weyer Theo, Van Hove Ils, Wouters 

Liesbeth, Vanbel Felix) en 8 onthoudingen (Baetens Inge, Helsen Jeroen, Janssens Caroline, Laermans Richard, 



Mondelaers Robert, Vankrunkelsven Patrik, Verdonck Alfons, Vermeulen Niels) worden de notulen van de 
vergadering van 28 maart 2017 goedgekeurd. 
 
 
 

02.01 Kennisname budgetwijziging 2017/01 OCMW-vereniging Het Eepos. 

 
Gelet op het feit dat Het Eepos als OCMW-vereniging onderworpen is aan het OCMW-decreet van 19 
december 2008; 
Gelet op het feit dat Het Eepos dezelfde regelgeving volgt als haar vennoten, namelijk de OCMW’s van 
de gemeenten Laakdal en Geel; 
Gelet op het Besluit van de Vlaamse Regering van 25 juni 2010 omtrent beleids- en beheerscyclus 
gemeenten, provincies en OCMW's; 
Overwegende dat de algemene vergadering van Het Eepos in zitting van 06 maart 2017 de wijziging 
van het budget 2017/01 goedkeurde; 
Overwegende dat Het Eepos deze budgetwijziging aan de gemeenteraad voorlegt; 
Overwegende dat het budget na wijziging 2017/01 past binnen het laatst aangepaste meerjarenplan 
zodat hiervan alleen kennis moet worden genomen; 
 
BESLUIT: 
 
Enig artikel 
De gemeenteraad neemt kennis van budgetwijziging 2017/01 van Het Eepos. 
 
 
 

02.02 Gemeentebelasting op het afleveren van allerhande administratieve stukken. 

 
Raadslid Alfons Verdonck stelt zich de vraag waarom in december 2016 deze wijzigingen niet mee zijn 
opgenomen in het toenmalig raadsbesluit aangezien de huidige elementen toen ook al bekend waren.  
Ook had hij graag in de considerans van het besluit de verwijzing naar het vorige reglement opgenomen 
gezien.   
Raadslid Richard Laermans had graag in de toekomst in het dossier een document gezien waaruit het 
onderscheid blijkt tussen de kost van het product en wat de gemeente zelf als extra tarifering hierop 
heft. 
 
Overwegende dat het afleveren van allerhande administratieve stukken voor de gemeente zware lasten 
meebrengt en dat het aangewezen is hiervoor een gematigde belasting te vorderen bij het afleveren 
van die documenten; 
Gelet op de bepalingen van het gemeentedecreet; 
Gelet op het decreet van 30 mei 2008, zoals gewijzigd, betreffende de vestiging, de invordering en de 
geschillenprocedure van provincie- en gemeentebelastingen; 
Gelet op de ambtsbrief van de Minister van Binnenlandse Zaken en Openbaar Ambt d.d. 13 mei 1991; 
Gelet op de nota van FOD Binnenlandse Zaken d.d. 06/09/2016 met de mededeling dat er vanaf 
01/01/2017 een extra extreme spoedprocedure voor EIK, EVK en Kids-ID komt met gecentraliseerde 
levering in Brussel;  
Gelet op de nota van FOD Binnenlandse Zaken d.d. 06/09/2016 waarin er een verlaagd tarief wordt 
toegekend vanaf de tweede Kids-eID bij een gelijktijdige aanvraag voor kinderen van éénzelfde gezin 
die op hetzelfde adres ingeschreven zijn; 
Gelet op het reglement gemeentebelasting op het afleveren van allerhande administratieve stukken 
goedgekeurd door de gemeenteraad van 20/12/2016; 
Gelet op de financiële toestand van de gemeente; 
 
BESLUIT: met 14 stemmen voor (Broeckx Gerda, Catry Jan, Gielis Tine, Janssens Octaaf, Mensch Jurgen, 
Mondelaers Paul, Moons Raf, Nysmans Bob, Sels Frank, Smets Benny, Van de Weyer Theo, Van Hove Ils, Wouters 

Liesbeth, Vanbel Felix) en 9 onthoudingen (Baetens Inge, Callens Ludo, Helsen Jeroen, Janssens Caroline, 
Laermans Richard, Mondelaers Robert, Vankrunkelsven Patrik, Verdonck Alfons, Vermeulen Niels)  
 
Artikel 1 



Met ingang van 1 juli 2017 en eindigend op 31 december 2019 wordt een belasting geheven op het 
afleveren door het gemeentebestuur van allerhande administratieve stukken. 
De belasting is verschuldigd door diegene aan wie het stuk wordt afgeleverd.  
 
Artikel 2 
Het bedrag van de belasting wordt bepaald als volgt: 
1° voor elektronische identiteitskaarten voor personen vanaf 12 jaar: 

- eerste identiteitskaart of iedere vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de 
vervallen identiteitskaart: 17 EUR  
- voor elke andere vervanging van de identiteitskaart: 17 EUR  
- eerste identiteitskaart of iedere vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de 
vervallen identiteitskaart volgens een zeer dringende aanvraag: 120 EUR  
- voor elke andere vervanging van de elektronische identiteitskaart volgens een zeer dringende 
aanvraag: 120 EUR  
- eerste identiteitskaart of iedere vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de 
vervallen identiteitskaart volgens een dringende aanvraag: 79 EUR  
- voor elke andere vervanging van de elektronische identiteitskaart volgens een dringende 
aanvraag: 79 EUR  
- eerste identiteitskaart of iedere vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de 
vervallen identiteitskaart volgens een zeer dringende aanvraag met gecentraliseerde levering 
in Brussel: 90 EUR 
- voor elke andere vervanging van de elektronische identiteitskaart volgens een zeer dringende 
aanvraag met gecentraliseerde levering in Brussel: 90 EUR 

2° voor Kids-eID: 7 EUR, zijnde het bedrag aangerekend door de federale overheid  
- eerste Kids-eID of iedere vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de vervallen 
identiteitskaart volgens een zeer dringende aanvraag: 120 EUR  
- eerste Kids-eID of iedere vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de vervallen 
identiteitskaart volgens een dringende aanvraag: 79 EUR  
- eerste Kids-eID of iedere vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de vervallen 
identiteitskaart volgens een zeer dringende aanvraag met gecentraliseerde levering in Brussel: 
110  90 EUR  
- Voor een gelijktijdige aanvraag van Kids-eID voor kinderen van éénzelfde gezin die op 
hetzelfde adres ingeschreven zijn volgens een zeer dringende aanvraag: 53 EUR vanaf de 
tweede Kids-eID 
- Voor een gelijktijdige aanvraag van Kids-eID voor kinderen van éénzelfde gezin die op 
hetzelfde adres ingeschreven zijn volgens een dringende aanvraag: 53 EUR vanaf de tweede 
Kids-eID  
- Voor een gelijktijdige aanvraag van Kids-eID voor kinderen van éénzelfde gezin die op 
hetzelfde adres ingeschreven zijn volgens een zeer dringende aanvraag met gecentraliseerde 
levering in Brussel: 53 EUR 
 

3° voor elektronische vreemdelingenkaarten voor personen vanaf 12 jaar: 
- iedere vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de vervallen kaart: 17 EUR  
- voor elke andere vervanging: 17 EUR  
- vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de vervallen kaart volgens een zeer 
dringende aanvraag: 120 EUR  
- voor elke andere vervanging van de kaart volgens een zeer dringende aanvraag: 120 EUR  
- vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de vervallen kaart volgens een dringende 
aanvraag: 79 EUR  
- voor elke andere vervanging van de kaart volgens een dringende aanvraag: 79 EUR  
- vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de vervallen kaart volgens een zeer 
dringende aanvraag met gecentraliseerde levering in Brussel: 90 EUR  
- voor elke andere vervanging van de kaart volgens een zeer dringende aanvraag met 
gecentraliseerde levering in Brussel: 90 EUR  
 

4° voor elektronische vreemdelingenkaarten met biometrische kenmerken voor personen vanaf 12 jaar: 
- iedere vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de vervallen kaart: 19,50 EUR  
- voor elke andere vervanging: 19,50 EUR  
- vervanging van de nieuwe kaart tegen inlevering van de vervallen kaart volgens een dringende 
aanvraag: 79 EUR  



- voor elke andere vervanging van de kaart volgens een dringende aanvraag: 79 EUR  
 

4° voor de reispassen vanaf de leeftijd van 18 jaar worden de kosten aangerekend door de federale 
overheid doorgerekend. 
5° voor elektronisch rijbewijs: 

- voorlopig: 24 EUR 
- definitief: 24 EUR 
- duplicaat voorlopig: 24 EUR 
- duplicaat definitief: 24 EUR 

6° voor internationaal rijbewijs: 20 EUR (met ingang van 01/02/2014) 
7° verkavelingsvergunningen: 25 EUR eventueel te verhogen met de portkosten voorzien in 8° van dit 
artikel. 
8° openbaar onderzoek voor stedenbouwkundige- en verkavelingsvergunningen: portkosten 
9° de kostprijs van de gerechtsdeurwaarder voor het betekenen van de eenzijdige verklaring van de 
beëindiging van de wettelijke samenwoning: de kostprijs ten deze aangerekend door de 
gerechtsdeurwaarder zoals voorzien in art. 1476§2 in fine van het Burgerlijk Wetboek. 
 
Artikel 3  
De belasting wordt ingevorderd bij het afleveren van het document of de aanvraag om de stukken te 
betekenen voorzien in artikel 2, 9°.  Behalve voor wat de reispassen betreft wordt het bewijs van betaling 
geleverd door het aanbrengen van een kleefzegel waarop het geïnd bedrag vermeld staat. Voor de 
identiteitskaarten is de belasting verschuldigd op het ogenblik van het invullen van het basisdocument, 
voor reispassen op het ogenblik van de aanvraag. Indien het document niet onmiddellijk kan worden 
afgeleverd moet het bedrag van de belasting in bewaring worden gegeven op het ogenblik van de 
aanvraag. In geval bezwaar wordt aangetekend tegen de belasting, dient men het bedrag ervan in 
bewaring te geven bij de financieel beheerder in afwachting van de uitspraak van de bevoegde instantie. 
In deze gevallen wordt kosteloos een ontvangstbewijs voor de in bewaring gegeven sommen 
afgeleverd. 
 
Artikel 4 
Wanneer de gevraagde stukken met de post worden verstuurd, worden de verzendingskosten aan de 
belasting toegevoegd. Die kosten dienen bij de aanvraag te worden betaald. Zij zijn eveneens 
verschuldigd en vooruit betaalbaar wanneer artikel 5 van toepassing is in hoofde van particulieren en 
privé-instellingen, behoudens in geval van onvermogen. 
 
Artikel 5 
Worden van de belasting vrijgesteld: 

- de stukken die in uitvoering van een wet of van gelijk welk reglement van de administratieve  
overheid door het gemeentebestuur kosteloos moeten worden afgeleverd. 
- alle akten of getuigschriften, opgemaakt en afgeleverd voor de uitvoering van de wet betreffende 
het herstel van zekere schade, veroorzaakt aan private goederen door natuurrampen. 

 
Artikel 6 
Behoudens voor wat de afgifte van reispassen betreft is de belasting niet verschuldigd op de afgifte van 
stukken waarop krachtens de bestaande wetgeving reeds een recht ten voordele van de gemeente 
wordt geïnd. 
 
Artikel 7 
Het decreet betreffende de vestiging, de invordering en de geschillenprocedure van provincie- en 
gemeentebelastingen van 30 mei 2008, zoals gewijzigd, is van toepassing. 
 
Artikel 8 
Deze verordening wordt onverwijld aan de toezichthoudende overheid overgemaakt. 
 
 
 

02.03 Goedkeuring rekening 2016 Bureau Gemeentelijke Administratieve Sancties (GAS). 

 
Gelet op de statuten van de interlokale vereniging ‘Bureau GAS’; 



Gelet inzonderheid op artikel 3 van de statuten van de interlokale vereniging ‘Bureau GAS’: “Het 
beheerscomité stelt jaarlijks en uiterlijk op 31 maart de rekeningen van het voorgaande werkingsjaar 
vast en legt ze binnen een termijn van 50 dagen na de vaststelling ervan ter goedkeuring voor aan de 
gemeenteraden van de deelnemende gemeenten. Na het verstrijken van een termijn van 50 dagen 
vanaf de verzending ervan aan de voornoemde raden worden zij, zonder tegenbericht, geacht te zijn 
goedgekeurd.” 
Overwegende dat het Beheerscomité in vergadering van 24 maart 2017 is overgegaan tot de 
goedkeuring van de rekening over het werkingsjaar 2016; 
Gelet op de voorliggende afrekening 2016; 
 
BESLUIT: met 15 stemmen voor (Broeckx Gerda, Callens Ludo, Catry Jan, Gielis Tine, Janssens Octaaf, 
Mensch Jurgen, Mondelaers Paul, Moons Raf, Nysmans Bob, Sels Frank, Smets Benny, Van de Weyer Theo, Van 

Hove Ils, Wouters Liesbeth, Vanbel Felix) en 8 onthoudingen (Baetens Inge, Helsen Jeroen, Janssens Caroline, 
Laermans Richard, Mondelaers Robert, Vankrunkelsven Patrik, Verdonck Alfons, Vermeulen Niels)  

 
Artikel 1 
De rekening Bureau Gemeentelijke Administratieve Sancties voor het werkingsjaar 2016 wordt 
goedgekeurd. 
 
Artikel 2 
Afschrift van dit besluit zal worden overgemaakt aan het Bureau Gemeentelijke Administratieve 
Sancties. 
 
 
 

02.03.a Ten laste neming deel van boete van schepen van Meerhout. 

 
Raadslid Ludo Callens verwijst naar de fout die zou gebeurd zijn door een schepen van Meerhout in 
verband met de vzw met betrekking tot een project rond de Vallei van de Grote Nete.  Laakdal is hierin 
ook betrokken en neem 110 euro van de boete van 550 euro voor zijn rekening.  Het raadslid vraagt 
hierover een nadere toelichting, wat er juist is misgelopen en stelt voor dat de gemeente Laakdal zich 
in de toekomst terughoudend opstelt in dit soort zaken. 
Schepen Gerda Broeckx beaamt dat het hier over een bedrag van 110 euro gaat.  Deze boete is 
ontstaan uit de ontbinding van de vzw Vallei van de Grote Nete, een vzw die werd opgericht met een 
coördinator van Toerisme Provincie Antwerpen.  Enkele jaren geleden besloot Toerisme Provincie 
Antwerpen om geen coördinator meer aan te stellen waardoor de gemeenten besloten om de vzw te 
ontbinden.  De schepen van Meerhout werd daarbij aangesteld als vereffenaar.  Tijdens deze 
vereffening bleek echter dat er enkele onduidelijkheden zaten in de boekhouding wat de schepen van 
Meerhout uiteindelijk heeft opgelost.  De ontbinding van de vzw werd echter niet doorgegeven aan de 
instantie voor de BTW, waardoor zij brieven bleven sturen naar de vzw die echter niet meer bestond.  
Deze brieven kwamen niet terecht bij de schepen van Meerhout.  Daardoor was de boete al opgelopen 
tot enkele duizenden euro’s.  De schepen van Meerhout is dan in onderhandeling gegaan met de BTW-
instantie en heeft deze boete uiteindelijk kunnen verlagen tot 550 euro.  Eigenlijk is de boete ontstaan 
vanuit de vzw waar Laakdal ook deel van uitmaakt.  Uit solidariteit is het bedrag van de boete dan 
gedeeld door de 5 deelnemende gemeenten.  
 
 
 

02.03.b Belasting op onbebouwde percelen. 

 
Raadslid Richard Laermans stelt dat hij de dossiers heeft opgevraagd betreffende onbebouwde 
percelen waarbij een vrijstelling is verleend o.a. omdat er een vergund gebouw op zou staan.  Volgens 
het raadslid kan men maar op ongeveer 20 % van de dossiers een duidelijk antwoord vinden en kan er 
bij de rest van de dossiers niet uitgemaakt worden of er al dan niet wordt voldaan aan het feit om 
ontheffing te verlenen.  Hij vraagt dat deze dossiers worden bijgewerkt zodat de bewijsvoering duidelijk 
en onweerlegbaar blijkt uit het dossier zelf.   
Schepen Jurgen Mensch antwoordt dat elke vrijstelling moet gestaafd zijn. 
Raadslid Richard Laermans stelt dat nu net uit deze dossiers zelf niet kan opgemaakt worden of men 
al dan niet voldoet voor een vrijstelling aangezien hiervoor de nodige stukken in het dossier ontbreken. 



Hij vraagt dan ook uitdrukkelijk dat deze dossiers zouden worden aangevuld met de nodige documenten 
die de vrijstelling verantwoorden.   
Voor schepen Jurgen Mensch is het enige wat van belang is dat de vrijstelling gegrond is.  
Raadslid Richard Laermans wenst bovendien aan te halen dat er in concrete gevallen met dezelfde 
elementen toch verschillende beslissingen zijn genomen naar vrijstelling toe.   
De voorzitter besluit de discussie en stelt dat het voorstel van beslissing zoals geformuleerd door de 
Stem!-fractie kan onderschreven worden.  Best kan hier naar de toekomst toe ook met de administratie 
een goede regeling voor uitgedokterd worden.    
 
 
 

03.01 Ontslag van een OCMW raadslid. Aanstelling van een OCMW werkend lid en opvolgers 
op basis van een akte van voordracht. 

 
Gelet op het gemeentedecreet van 15 juli 2005 en de latere wijzigingen; 
Gelet op het decreet van 19 december 2008 betreffende de organisatie van de openbare centra voor 
maatschappelijk welzijn;  
Gelet inzonderheid op de artikelen 14, 16, 25 en 26 van bovengenoemd decreet OCMW; 
Gelet op het schrijven van 16 februari 2017 van Vicky Mondelaers waarbij deze haar ontslag aanbiedt 
als raadslid van het OCMW van Laakdal; 
Gelet op het schrijven van Nadescha Turlinckx van 20 februari 2017 waarin zij als opvolgster afziet van 
het mandaat; 
Gelet op het schrijven van Raymond Pintens van 20 februari 2017 waarin hij als opvolger afziet van het 
mandaat; 
Overwegende dat hierdoor er geen opvolgers meer beschikbaar zijn; 
Overwegende dat artikel 14 van het OCMW-decreet dan bepaalt dat alle gemeenteraadsleden die nog 
in functie zijn en die de voordracht van het te vervangen lid hadden ondertekend, gezamenlijk een 
kandidaat-werkend lid en een of meer kandidaat-opvolgers kunnen voordragen en dat deze na 
onderzoek van de geloofsbrieven dan verkozen zijn verklaard; 
Gelet op de akte van voordracht, overhandigd aan de gemeentesecretaris op 23 maart 2017 waarbij 
volgende kandidaten worden voorgesteld: 

- Als kandidaat-werkend lid: Vicky MOLS 
- Als 1ste opvolger: Caroline JANSSENS 
- Als 2de opvolger: Niels VERMEULEN 

Gelet op het onderzoek van de geloofsbrieven van het kandidaat werkend lid en de opvolgers; 
Overwegende dat de eedaflegging zal gebeuren ten overstaan van de Voorzitter van de gemeenteraad 
en in aanwezigheid van de gemeentesecretaris en dat hiervan een Proces-verbaal zal opgemaakt 
worden dat wordt overgemaakt aan de Voorzitter van het OCMW; 
 
BESLUIT:  
 
Artikel 1 
De gemeenteraad neemt kennis van het ontslag van Vicky MONDELAERS als raadslid van het OCMW 
van Laakdal. 
 
Artikel 2 
De gemeenteraad neemt kennis van de gezamenlijke voordracht akte zoals overhandigd aan de 
gemeentesecretaris op 23/03/2017 van het kandidaat-werkend lid en de twee opvolgers. 
De raad hecht goedkeuring aan de geloofsbrieven van het kandidaat-werkend lid en de opvolgers. 
Het voorgedragen kandidaat-werkend lid Vicky MOLS, Oude Vorstseweg 5 te Laakdal, wordt verkozen 
verklaard en de kandidaat-opvolgers worden aangesteld in de orde van hun voordracht: 

- 1ste opvolger: Caroline JANSSENS 
- 2de opvolger: Niels VERMEULEN 

 
Artikel 3 
Afschrift van dit besluit zal worden overgemaakt aan de Voorzitter van het OCMW van Laakdal. 
 
 
 

03.01.a Problematiek contracten. 



 
Raadslid Inge Baetens verwijst hiervoor naar punt 0005 van de notulen van het schepencollege van 23 
maart 2017.  Hieruit kan worden besloten dat er contracten worden afgesloten door onbevoegde 
personen.  Zij had hierbij graag een toelichting over wat er precies is gebeurd.  
De burgemeester antwoordt dat er een procedure is opgestart voor de sanitaire toestellen door de 
huidige aankoper en waarbij na het doorlopen van de aanbestedingsprocedure is ontdekt dat er al 
bestaande contracten zouden zijn met de firma waaraan niet is toegewezen.  Na lang aandringen zijn 
deze contracten aan de gemeente overgemaakt waarbij dan kon worden vastgesteld dat deze 
contracten eigenlijk nietig zijn omdat ze niet via overheidsopdrachtenwetgeving zijn tot stand gekomen 
en niet rechtsgeldig zijn ondertekend.  Uiteraard zal getracht worden om dit in de toekomst te vermijden 
en hiervoor zijn een aantal procedures ingevoerd zoals een uitgebreid handboek dat bij aankopen moet 
gevolgd worden en een specifieke uitgaveprocedure.  
Raadslid Inge Baetens vraagt zich hoe het bestuur niet op de hoogte kan zijn als er verschillende 
contracten door ambtenaren worden afgesloten en zeker wanneer dit meermaals gebeurt. 
Raadslid Richard Laermans stelt dat ook de schepen van financiën hierin een belangrijke rol te spelen 
heeft naar controle toe.   
De oppositie vraagt ook over welke grootorde van bedragen het hier gaat.   
Aangezien hierover geen duidelijk antwoord komt, stelt de voorzitter dat het bedrag nog zal meegedeeld 
worden.  De voorzitter stelt dat het voorstel van beslissing is dat het bestuur de nodige maatregelen 
neemt zodat dit in de toekomst wordt vermeden en hij gaat ervan uit dat iedereen in de gemeenteraad 
dit onderschrijft.  
Raadslid Inge Baetens stelt zich nog de vraag hoe het met alle contracten in de gemeente wordt 
omgegaan en zij vraagt een lijst van alle leveranciers waarmee de gemeente een contract heeft alsook 
een kopie van de hier besproken contracten. 
De burgemeester gaat hiermee akkoord. 
 
 
 

08.01 Nieuwe code voor infrastructuur- en nutswerken langs gemeentewegen. Goedkeuring 
overeenkomst. 

 
Op vraag van raadslid Alfons Verdonck gaat de gemeenteraad akkoord om de datum van vorige 
goedkeuring door de gemeenteraad in de considerans van het besluit op te nemen.  
 
Gelet op het schrijven van de Vlaamse Minister van Binnenlandse Aangelegenheden, 
Ambtenarenzaken en Buitenlands beleid van 08/02/2017 betreffende de “Code voor Infrastructuur- en 
Nutswerken langs gemeentewegen”; 
Overwegende dat in dit schrijven de gemeenten worden uitgenodigd om deze code te onderschrijven; 
Gelet op het besluit van de gemeenteraad van 13/11/2001 houdende goedkeuring van de code voor 
infrastructuur- en nutswerken langs gemeentewegen; 
Gelet op de voorliggende code voor infrastructuur- en nutswerken langs de gemeentewegen; 
Gelet op het feit dat deze code voor infrastructuur- en nutswerken langs de gemeentewegen de versie 
van 13 november 2001 vervangt; 
Overwegende dat deze tekst tot stand kwam binnen een overlegplatform bestaande uit een delegatie 
van nutsbedrijven, gemeenten en de VVSG met de Vlaamse administraties van Wegen en Verkeer en 
Binnenlandse Aangelegenheden als waarnemers; 
Overwegende dat deze code afspraken bevat voor een betere coördinatie en kwaliteit van de werken, 
vanaf de studie, via de uitvoering tot de oplevering; 
Overwegende dat het aldus ook voor de gemeente opportuun is deze code te onderschrijven;  
 
BESLUIT: unaniem 
 
Artikel 1 
De raad gaat akkoord de voorliggende “Code voor infrastructuur- en nutswerken langs gemeentewegen 
” te onderschrijven. 
 
Artikel 2 
Afschrift van dit besluit zal worden overgemaakt aan de Administratie Binnenlandse Aangelegenheden, 
Markiesstraat 1 te 1000 Brussel. 
 



 
 

08.02 De aanleg of verbetering van de fietspaden langs de N165. Goedkeuring 
lastvoorwaarden en gunningswijze. 

 
Op vraag van raadslid Alfons Verdonck gaat de raad akkoord om in de considerans van het besluit de 
dienst openbare werken te vervangen door het studiebureel dat het bestek effectief heeft opgesteld.  
 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen, inzonderheid artikels 42 en 43, 
betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur; 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen, meer bepaald artikels 248 tot en 
met 264 betreffende het bestuurlijk toezicht; 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 en latere wijzigingen, inzonderheid artikel 160, §1 bis.  
Gelet op de wet van 15 juni 2006 betreffende de overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor 
aanneming van werken, leveringen en diensten, en latere wijzigingen, inzonderheid artikel 24; 
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 
overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten; 
Gelet op het koninklijk besluit van 15 juli 2011 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke 
sectoren, en latere wijzigingen; 
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van 
de overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken, en latere wijzigingen, 
inzonderheid artikel 5, § 2; 
Overwegende dat in het kader van de opdracht “De aanleg of verbetering van de fietspaden langs 
N165.” een bestek met nr. 2017-019 werd opgesteld door studiebureau Arcadis; 
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 811.445,24 excl. btw; 
Overwegende dat voorgesteld wordt de opdracht te gunnen bij wijze van de open aanbesteding; 
Overwegende dat een deel van de kostprijs gesubsidieerd wordt door AWV, Koning Albert-II laan 20 
bus 4 te 1000  Brussel; 
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht voorzien is in het investeringsbudget van 2018, op 
budgetcode 2240007/GOI/0200/OW en dat de financiering gebeurt met eigen middelen/subsidie; 
 
BESLUIT: met 15 stemmen voor (Broeckx Gerda, Callens Ludo, Catry Jan, Gielis Tine, Janssens Octaaf, 
Mensch Jurgen, Mondelaers Paul, Moons Raf, Nysmans Bob, Sels Frank, Smets Benny, Van de Weyer Theo, Van 

Hove Ils, Wouters Liesbeth, Vanbel Felix) en 8 onthoudingen (Baetens Inge, Helsen Jeroen, Janssens Caroline, 
Laermans Richard, Mondelaers Robert, Vankrunkelsven Patrik, Verdonck Alfons, Vermeulen Niels)  
 

Artikel 1 
Goedkeuring wordt verleend aan het bestek met nr. 2017-019 en de raming voor de opdracht “De aanleg 
of verbetering van de fietspaden langs N165.”, opgesteld door studiebureau Arcadis. De 
lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene 
uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten.  De raming bedraagt € 811.445,24 excl. btw. 
 
Artikel 2 
Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de open aanbesteding. 
 
Artikel 3 
Een subsidie zal aangevraagd worden bij de subsidiërende instantie AWV, Koning Albert-II laan 20 bus 
4 te 1000  Brussel. 
 
Artikel 4 
Het standaard publicatieformulier wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal niveau. 
 
Artikel 5 
De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2018, op budgetcode 
2240007/GOI/0200/OW. 
 
 
 



08.03 Wijziging gemeentelijk reglement op het ter beschikking stellen van gemeentelijke 
materialen. 

 
Verdaagd. 
 
 
 

10.00.a Parkeerproblemen Groot-Vorst. 

 
Raadslid Jeroen Helsen verwijst naar de invoering van de blauwe zone die is gebeurd naar aanleiding 
van de werken op de markt.  Hij heeft echter de indruk dat dit de problemen niet oplost, maar eerder 
verschuift.  Vooral in de Kerkstraat en de Putstraat vreest het raadslid dat er een tekort aan 
parkeerplaatsen zal ontstaan.  Hij is dan ook van mening dat (een deel van) de blauwe zone beter wordt 
afgeschaft.   
Schepen Frank Sels verwijst naar de vraag die vanuit de middenstand zelf is gekomen met de 
bezorgdheid dat passageklanten nog bij hen zouden kunnen parkeren.  Om te vermijden dat inderdaad 
de parkings voor de handelaars constant zouden vol geparkeerd worden, is er een blauwe zone 
ingevoerd.  De schepen wijst er op dat onder bepaalde omstandigheden er wel bewonerskaarten 
worden afgeleverd.  Hij begrijpt dat deze werken een moeilijke situatie veroorzaakt, maar deze wordt 
dan ook wekelijks geëvalueerd.  De schepen ziet op dit moment nog geen noodzaak tot (gedeeltelijke) 
afschaffing van de blauwe zone. 
De burgemeester vult aan dat de politie 3 weken zal sensibiliseren om pas daarna repressief te gaan 
optreden als mensen echt hardleers zijn.  De burgemeester wijst er ook op dat vanaf vandaag de parking 
aan Vogelzang is opengesteld. 
Raadslid Robert Mondelaers begrijpt niet waarom er een deel van Steenbergen (tot aan Toke Van 
Nestestraat) wordt meegenomen in het reglement. 
Schepen Frank Sels stelt dat dit is bekeken samen met de verkeersdienst van de politie.  Als blijkt dat 
dit nadien moet aangepast worden, kan nog altijd bekeken worden of dit technisch mogelijk is. 
Raadslid Patrik Vankrunkelsven stelt dat misschien ook beter bewoners-parkeren was ingevoerd.   
Schepen Sels Frank vreest dan dat alles vrij snel zal volstaan waardoor de middenstand niet meer 
tevreden zou zijn. 
Raadslid Caroline Janssens stelt de vraag of er ook vanuit de Kerkstraat bewonerskaarten kunnen 
aangevraagd worden om op de markt te parkeren. 
Schepen Frank Sels stelt dit nog moet behandeld worden in het schepencollege, maar vreest dat hier 
een negatief advies gaat komen. 
Raadslid Caroline Janssens stelt dat de problemen in de Kerkstraat reeds langer bestaan en de 
onveilige situatie al een aantal keren is aangekaart en zij vindt het jammer dat er niet hierover op lange 
termijn wordt nagedacht.  Zij ziet het nut van de blauwe zone niet in en stelt ook voor om deze af te 
schaffen.  Ze doet tenslotte de suggestie om aan de pastorie wat parkeerplaats te creëren. 
De burgemeester besluit dat er een evaluatie zal worden ingelast waarbij zal bekeken worden of 
bijsturing al dan niet noodzakelijk is. 
Raadslid Jeroen Helsen vraagt de stemming over zijn voorstel van beslissing om de blauwe zone af te 
schaffen. 
 
Met 6 stemmen voor (Helsen Jeroen, Janssens Caroline, Laermans Richard, Mondelaers Robert, Verdonck 

Alfons, Vermeulen Niels), 14 tegen (Broeckx Gerda, Catry Jan, Gielis Tine, Janssens Octaaf, Mensch Jurgen, 
Mondelaers Paul, Moons Raf, Nysmans Bob, Sels Frank, Smets Benny, Van de Weyer Theo, Van Hove Ils, Wouters 

Liesbeth, Vanbel Felix) en 3 onthoudingen (Baetens Inge, Callens Ludo, Vankrunkelsven Patrik) wordt dit 
voorstel verworpen. 
 
 
 

20.01 IOK.  Uitnodiging voor de algemene vergadering van 16 mei 2017.  Vaststelling van 
het mandaat van de aangeduide vertegenwoordiger. 

 
Op vraag van raadslid Alfons Verdonck wordt in de considerans van het besluit ook verwezen naar het 
besluit van de gemeenteraad waarbij de betrokken mandataris is aangesteld. 
 
De gemeenteraad; 
Gelet op het decreet van 6 juli 2011 houdende de intergemeentelijke samenwerking; 



Gelet op de statuten van IOK; 
Gelet op de omzendbrief van 11 januari 2002 betreffende de toepassing van het decreet 
intergemeentelijke samenwerking; 
Gelet op artikel 44 van het decreet intergemeentelijke samenwerking dat de samenstelling en 
samenroeping van de algemene vergadering reglementeert; 
Overwegende dat de agenda van de algemene vergadering van 16 mei 2017 volgende agendapunten 
bevat: 
 
1. Goedkeuring van het verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2016 
2. Verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2016 
3. Resultaatsbestemming 2016 
4. Goedkeuring van de jaarrekeningen over het boekjaar 2016, afgesloten per 31 december 2016 
5. Kwijting te geven afzonderlijk aan de bestuurders en commissaris-revisor over de uitoefening van 

hun mandaat in 2016 
6. Varia 
 
Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van de uitnodiging met toelichtende nota (als bijlage) 
d.d. 30 maart 2017 ter voorbereiding van de algemene vergadering van IOK van 16 mei 2017; 
Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van het verslag van de raad van bestuur over het 
boekjaar 2016; 
Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van de jaarrekening over het boekjaar 2016, 
houdende de balans, de resultatenrekening en het voorstel van bestemming van het resultaat evenals 
de ter zake vereiste wettelijke toelichtingen; 
Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van het verslag van de commissaris-revisor; 
Overwegende dat goedkeuring kan worden gegeven aan het jaarverslag, de jaarrekening met inbegrip 
van de resultaatsbestemming die het voorwerp uitmaken van de klassieke agenda van de gewone 
algemene vergadering; 
Overwegende dat om die reden kwijting kan worden gegeven afzonderlijk aan de bestuurders en de 
commissaris-revisor voor de uitoefening van hun mandaat in 2016; 
Overwegende het besluit van de gemeenteraad van 23/09/2014 waarbij de heer Jan Catry werd 
aangesteld als gemeentelijke vertegenwoordiger voor de ganse legislatuur in de algemene 
vergaderingen van IOK; 
 
BESLUIT: met 18 stemmen voor (Broeckx Gerda, Callens Ludo, Catry Jan, Gielis Tine, Helsen Jeroen, 
Janssens Octaaf, Mensch Jurgen, Mondelaers Paul, Mondelaers Robert, Moons Raf, Nysmans Bob, Sels Frank, 

Smets Benny, Van de Weyer Theo, Van Hove Ils, Vermeulen Niels, Wouters Liesbeth, Vanbel Felix) en 5 
onthoudingen (Baetens Inge, Janssens Caroline, Laermans Richard, Vankrunkelsven Patrik, Verdonck Alfons)  

 
Artikel 1 
Goedkeuring te verlenen aan het verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2016. 
 
Artikel 2 
Goedkeuring te verlenen aan de jaarrekening over het boekjaar 2016, afgesloten per 31 december 
2016, houdende de balans, de resultatenrekening en het voorstel van bestemming van het resultaat 
evenals de ter zake vereiste wettelijke toelichtingen. 
 
Artikel 3 
Goedkeuring te verlenen aan de kwijting, afzonderlijk aan de bestuurders en de commissaris-revisor 
voor de uitoefening van hun mandaat in 2016. 
 
Artikel 4 
De volmachtdrager, de heer Jan Catry, raadslid, wonende te 2430 Laakdal, Pestendijk 1, wordt 
gemandateerd om conform dit besluit te handelen en te beslissen op deze algemene vergadering. 
 
 
 

20.02 IOK-Afvalbeheer. Uitnodiging voor de algemene vergadering van 16 mei 2017.  
Vaststelling van het mandaat van de aangeduide gemeentelijke vertegenwoordiger. 

 
Op vraag van raadslid Alfons Verdonck wordt in de considerans van het besluit ook verwezen naar het 
besluit van de gemeenteraad waarbij de betrokken mandataris is aangesteld. 



 
De gemeenteraad: 
Gelet op het decreet van 6 juli 2011 houdende de intergemeentelijke samenwerking; 
Gelet op de statuten van IOK Afvalbeheer; 
Gelet op de omzendbrief van 11 januari 2002 betreffende de toepassing van het decreet 
intergemeentelijke samenwerking; 
Gelet op artikel 44 van het decreet intergemeentelijke samenwerking dat de samenstelling en 
samenroeping van de algemene vergadering reglementeert; 
Overwegende dat de agenda van de algemene vergadering van 16 mei 2017 volgende agendapunten 
bevat: 
 
7. Goedkeuring van het verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2016 
8. Verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2016 
9. Resultaatsbestemming 2016 
10. Goedkeuring van de jaarrekeningen over het boekjaar 2016, afgesloten per 31 december 2016 
11. Kwijting te geven afzonderlijk aan de bestuurders en commissaris-revisor over de uitoefening van 

hun mandaat in 2016 
12. Varia 
 
Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van de uitnodiging met toelichtende nota (als bijlage) 
d.d. 30 maart 2017 ter voorbereiding van de algemene vergadering IOK Afvalbeheer van 16 mei 2017; 
Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van het verslag van de raad van bestuur over het 
boekjaar 2016; 
Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van de jaarrekening over het boekjaar 2016, 
houdende de balans, de resultatenrekening en het voorstel van bestemming van het resultaat evenals 
de ter zake vereiste wettelijke toelichtingen; 
Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van het verslag van de commissaris-revisor; 
Overwegende dat goedkeuring kan worden gegeven aan het jaarverslag, de jaarrekening met inbegrip 
van de resultaatsbestemming die het voorwerp uitmaken van de klassieke agenda van de gewone 
algemene vergadering; 
Overwegende dat om die reden kwijting kan worden gegeven afzonderlijk aan de bestuurders en de 
commissaris-revisor voor de uitoefening van hun mandaat in 2016; 
Overwegende het besluit van de gemeenteraad van 23/09/2014 waarbij de heer Jan Catry werd 
aangesteld als gemeentelijke vertegenwoordiger voor de ganse legislatuur in de algemene 
vergaderingen van IOK; 
 
BESLUIT: met 18 stemmen voor (Broeckx Gerda, Callens Ludo, Catry Jan, Gielis Tine, Helsen Jeroen, 
Janssens Octaaf, Mensch Jurgen, Mondelaers Paul, Mondelaers Robert, Moons Raf, Nysmans Bob, Sels Frank, 

Smets Benny, Van de Weyer Theo, Van Hove Ils, Vermeulen Niels, Wouters Liesbeth, Vanbel Felix) en 5 
onthoudingen (Baetens Inge, Janssens Caroline, Laermans Richard, Vankrunkelsven Patrik, Verdonck Alfons)  

 
Artikel 1 
Goedkeuring te verlenen aan het verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2016. 
 
Artikel 2 
Goedkeuring te verlenen aan de jaarrekening over het boekjaar 2016, afgesloten per 31 december 
2016, houdende de balans, de resultatenrekening en het voorstel van bestemming van het resultaat 
evenals de ter zake vereiste wettelijke toelichtingen. 
 
Artikel 3 
Goedkeuring te verlenen aan de kwijting, afzonderlijk aan de bestuurders en de commissaris-revisor 
voor de uitoefening van hun mandaat in 2016. 
 
Artikel 4 
De volmachtdrager, de heer Jan Catry, raadslid, wonende 2430 Laakdal, Pestendijk 1, wordt 
gemandateerd om conform dit besluit te handelen en te beslissen op deze algemene vergadering. 
 
 
 

20.03 Iveg. Uitnodiging voor de algemene vergadering van 31 mei 2017. Vaststellen van het 
mandaat van de aangeduide vertegenwoordigers. 



 
DE GEMEENTERAAD, in openbare zitting vergaderd, 

Gelet op de artikelen 19 tot en met 41 van het gemeentedecreet van 15 juli 2005 in verband met de 

werking van de gemeenteraad; 

Gelet op het gemeentedecreet van 15 juli 2005 en in het bijzonder op de artikelen 42 en 43 inzake de 

bevoegdheid van de gemeenteraad; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking; 

Overwegende dat de gemeente deelnemer is van de opdrachthoudende vereniging Iveg; 

Overwegende de statuten van Iveg; 

Overwegende de oproepingsbrief van 6 april 2017 tot de algemene vergadering van de 

opdrachthoudende vereniging Iveg van 31 mei 2017 met de volgende agendapunten: 

1. Verslag van de Raad van Bestuur aan de Algemene Vergadering 

2. Balans en resultatenrekening 2016 

3. Verslag van de commissaris aan de Algemene Vergadering  

4. Kwijting aan de bestuurders en de commissaris 

5. Aanvaarding van de toetreding van de gemeente Nijlen voor het collectief beheer van de in de 

gemeente te plaatsen IBA’s 

6. Statutaire benoemingen: 

- Benoeming van Paul Laurijssen, schepen van Nijlen, tot lid van het Adviescomité Riolering 

- Verlenging van het mandaat van de commissaris Ernst & Young 

7. Kennisgeving 

 

Gelet op artikel 44 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking dat bepaalt dat het 

mandaat van de vertegenwoordiger herhaald wordt voor elke algemene vergadering; 

Overwegende de beslissing van de gemeenteraad van 27 mei 2013 waarbij Raf Moons en Frank Sels 

voor de ganse legislatuur aangesteld werden als vertegenwoordigers op de algemene vergaderingen 

van Iveg; 

Overwegende dat geen bezwaren voorhanden zijn om de goedkeuring van de voorgelegde 

statutenwijziging en de andere agendapunten te weigeren; 

 
BESLUIT: met 18 stemmen voor (Broeckx Gerda, Callens Ludo, Catry Jan, Gielis Tine, Helsen Jeroen, 
Janssens Octaaf, Mensch Jurgen, Mondelaers Paul, Mondelaers Robert, Moons Raf, Nysmans Bob, Sels Frank, 

Smets Benny, Van de Weyer Theo, Van Hove Ils, Vermeulen Niels, Wouters Liesbeth, Vanbel Felix) en 5 
onthoudingen (Baetens Inge, Janssens Caroline, Laermans Richard, Vankrunkelsven Patrik, Verdonck Alfons)  

 
Artikel 1 

De agendapunten van de algemene vergadering van 31 mei 2017 van de opdrachthoudende vereniging 

Iveg worden goedgekeurd. 

 

Artikel 2 

De gemeentelijke vertegenwoordigers, de heren Raf Moons, schepen, wonende te 2431 Laakdal, 

Lakstraat 11 A en de heer Frank Sels, schepen, wonende te 2430 Laakdal, Kapelleberg 87, worden 

gemandateerd om op de algemene vergadering waarvan sprake in artikel 1 (of iedere andere datum 

waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden) te handelen conform artikel 1. 

 

Artikel 3 

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit en in het 

bijzonder met het in kennis stellen daarvan aan de opdrachthoudende vereniging Iveg. 
 
 
 

20.04 Inter-energa.  Uitnodiging voor de algemene vergadering op dinsdag 09 mei 2017.  
Vaststelling van het mandaat van de aangeduide gemeentelijke vertegenwoordiger. 

 
Op vraag van raadslid Alfons Verdonck wordt in de considerans van het besluit ook verwezen naar het 
besluit van de gemeenteraad waarbij de betrokken mandataris is aangesteld. 
 
Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking; 



Gelet op de omzendbrief BA/2002/01 van 11 januari 2002 betreffende de toepassing van het decreet 
van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking en de Omzendbrief BA 2003/09 
betreffende de toepassing van artikel 11 van het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke 
samenwerking; 
Gelet op het feit dat de gemeente deelnemer is van het intergemeentelijke samenwerkingsverband Inter-
energa; 
Overwegende dat artikel 44 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking bepaalt dat 
de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger wordt herhaald voor elke algemene 
vergadering; 
Gelet op artikel 31 van de statuten van Inter-energa; 
Gelet op de aangetekende oproepingsbrief van 20 maart 2017 met de agenda van de algemene 
vergadering van het intergemeentelijke samenwerkingsverband Inter-energa van 9 mei 2017 die 
volgende agendapunten bevat: 

 
1. Verslag van de raad van bestuur aan de algemene vergadering 
2. Balans en resultatenrekening boekjaar 2016 
3. Verslag van de commissaris aan de algemene vergadering 
4. Kwijting aan bestuurders en commissaris 
5. Verlenging van het mandaat van de commissaris 

 
Overwegende dat de gemeenteraad eerder reeds op 25 oktober 2016 overging tot aanduiding van haar 
vertegenwoordiger, de heer Benny Smets, voor de algemene vergaderingen van het intergemeentelijk 
samenwerkingsverband Inter-energa gedurende de legislatuur 2013-2018. 
 
BESLUIT: met 18 stemmen voor (Broeckx Gerda, Callens Ludo, Catry Jan, Gielis Tine, Helsen Jeroen, 
Janssens Octaaf, Mensch Jurgen, Mondelaers Paul, Mondelaers Robert, Moons Raf, Nysmans Bob, Sels Frank, 

Smets Benny, Van de Weyer Theo, Van Hove Ils, Vermeulen Niels, Wouters Liesbeth, Vanbel Felix) en 5 
onthoudingen (Baetens Inge, Janssens Caroline, Laermans Richard, Vankrunkelsven Patrik, Verdonck Alfons)  

 
Artikel 1 
De agendapunten van de algemene vergadering van Inter-energa van 9 mei 2017, zoals opgenomen in 
de uitnodiging van 20 maart 2017, worden op basis van de bekomen documenten en toelichtingsnota 
goedgekeurd. 
 
Artikel 2 
Aan de effectieve volmachtdrager, de heer Benny Smets, schepen, wonende te 2430 Laakdal, Oude 
Veerlebaan 45, wordt mandaat verleend om op de algemene vergadering van 9 mei 2017 te handelen 
en te beslissen conform de beslissingen van deze gemeenteraad. 
 
Artikel 3 
Het college van burgemeester en schepenen wordt belast met de uitvoering van de hierbij genomen 
beslissingen en deze over te maken aan de toezichthoudende overheid en er kennis van te geven aan 
Inter-energa, ter attentie van de heer Marc Schetz, secretaris van de algemene vergadering. 
 
 
 

21.00.a Mondelinge vraag: Vraag van Ijzerwake vzw om steun van de gemeente 

 
Raadslid Ludo Callens verwijst naar agendapunt 0043 van het college van burgemeester en schepenen 
van 19 februari 2017 waarbij een brief van de Ijzerwake vzw met vraag om steun stond geagendeerd. 
Het raadslid had graag hieromtrent een toelichting, vraagt of het college op de vraag is ingegaan en of 
een kopie kan bekomen worden.  
Schepen Octaaf Janssens antwoordt dat er op de vraag niet is ingegaan en schetst even kort de 
historiek van de Ijzerbedevaart.  Het betreft hier een jaarlijkse bedevaart ter ondersteuning van de 
gesneuvelde soldaten uit de eerste wereldoorlog.  In 1996 is er echter een definitieve breuk ontstaan 
binnen het comité wat heeft geleid tot een aparte bijeenkomst, namelijk de Ijzerwake die in die tijd vooral 
georganiseerd en gefinancierd werd door het Vlaams Blok/Vlaams Belang.  Het college steunt enkel de 
Ijzerbedevaart die erkend wordt als deze die de Vlaamse gemeenschap vertegenwoordigt en waarbij 
dus alle strekkingen aanwezig zijn.  Daarom keert het schepencollege vanaf 2014 elk jaar een toelage 
van 60 euro uit waarmee een bloemenkrans wordt neergelegd ter herdenking van de slachtoffers van 
de eerste en tweede wereldoorlog. 



 
 
 

21.00.b Mondelinge vraag: Verwijderen van openbare verlichting in de Kerkstraat. 

 
Raadslid Ludo Callens vraagt wat de reden is waarom er een openbare verlichtingspaal wordt verwijderd 
ter hoogte van het huidige administratief centrum.   
De burgemeester antwoordt dat deze in de weg stond voor het plaatsen van de tijdelijke containers die 
als werkplaats zijn ingericht voor de OCMW-medewerkers. 
 
 
 

21.00.c Mondelinge vraag: Parkeren in Klein-Vorst. 

 
Raadslid Niels Vermeulen verwijst naar de site van de witte school waar kortelings 72 woonentiteiten bij 
komen.  Hij vreest dat dit de nodige parkeerproblemen gaat meebrengen en zijn vraag is hoeveel 
plaatsen er voor bezoekers gaan komen in het centrum van Klein-Vorst en welke visie het 
schepencollege heeft omtrent parkeergelegenheden in het centrum van Klein-Vorst. 
Schepen Gerda Broeckx antwoordt dat hieromtrent kortelings een hoorzitting zal plaatsvinden met de 
middenstanders van Klein-Vorst, waarbij deze problematiek zal bekeken worden.  Momenteel wordt 
bekeken welke parkeermogelijkheden er nog in het centrum zijn en waar er eventueel parkeerplaatsen 
kunnen gecreëerd worden.  Momenteel wordt er ook nog gepraat met de verschillende instanties zoals 
de school, de kerkfabriek en de bouwheer van het project omtrent deze problematiek.  De werken zullen 
ook gefaseerd plaatsvinden, waardoor er steeds delen beschikbaar zullen blijven voor het parkeren.  De 
schepen is bereid om de PP-presentatie die voor het overleg met de middenstand is opgemaakt door 
te sturen aan het raadslid. 
Raadslid Niels Vermeulen vindt het antwoord van de schepen zeer summier en is hierin teleurgesteld.  
Schepen Frank Sels vult aan en stelt dat er met de verschillende actoren uit het werkveld aan de slag 
zal gegaan worden. Er zijn enkele voorstellen uitgewerkt in een werkdocument die op die vergadering 
zullen voorgelegd worden.  Het is in ieder geval de bedoeling dat men met de alternatieven zal klaar 
zijn vooraleer de werken worden gestart.   
Raadslid Niels Vermeulen vraagt zich af waarom hij als raadslid niet is uitgenodigd op het overleg met 
de middenstand.  Daarom stelt hij nu de vraag om toelichting omtrent de visie.  
Schepen Frank Sels stelt dat het niet gebruikelijk is dat wanneer een schepencollege wordt uitgenodigd 
om te komen spreken op een adviesraad er dan ook raadsleden worden uitgenodigd. 
De voorzitter stelt dat het de bedoeling is dat er eerst wordt overlegd met de middenstand en dat er op 
basis van dat overleg met een oplossing wordt gekomen. 
Raadslid Niels Vermeulen vindt het een spijtige zaak en een grote schande dat op een reglementair 
ingediend agendapunt geen éénduidig antwoord komt vanuit de meerderheid.   
 
 
 

21.00.d Mondelinge vraag (Robert Mondelaers): Toelating tot het spelen van de muziek tijdens 
kermisterras. 

 
Raadslid Robert Mondelaers verwijst naar de toelating die werd gegeven om met de horecazaken een 
tent te plaatsen aan de kermis te Groot-Vorst.  Wat het spelen van muziek betreft, werd er maar toelating 
gegeven tot 22.00 uur, terwijl dit bij ander evenementen wel langer mogelijk is.   
De burgemeester antwoordt dat dit is voorzien in de politiecodex.  Wanneer er elektronisch versterkte 
muziek wordt gespeeld, zit daar een hele procedure achter waarbij ook andere facetten zoals 
security/veiligheid aan te pas komt.  Zulke aanvragen dienen dan ook tijdig via het evenementenloket 
te worden aangevraagd. 
Schepen Broeckx Gerda vult aan dat de aanvraag slechts een paar weken geleden is gebeurd en 
gewoon via de telefoon werd aangevraagd.  Bovendien zou het raadslid zelf gezegd hebben dat omwille 
van de kleine kermis er geen interesse meer was vanuit de horeca. 
 
 
 

21.00.e Mondelinge vraag (Alfons Verdonck): Problematiek Lange Blok. 

 



Raadslid Alfons Verdonck stelt dat hij nog steeds geen antwoord heeft op zijn vorige mondelinge vraag 
hieromtrent. 
De burgemeester antwoordt dat er nog volop wordt gewerkt aan een antwoord op de vraag van het 
raadslid. 
Raadslid Richard Laermans wijst er wel op dat er hieromtrent regels afgesproken zijn in het 
huishoudelijk reglement en de meerderheid moet zorgen voor een tijdig antwoord of dat er anders in de 
raadszitting zelf uitgebreid moet geantwoord worden. 
 
 
 

21.00.f Mondelinge vraag (Ludo Callens): Opening van de kermissen. 

 
Raadslid Ludo Callens vraagt zich af waarom de kermis niet op vrijdagavond kan beginnen aangezien 
de foorwagens toch reeds vanaf woensdag ter plaatse zijn. 
Schepen Gerda Broeckx antwoordt dat de foorkramers dit zelf niet willen, waarschijnlijk omdat zij dan 
op die momenten veel te weinig kunnen verdienen. 
 
 
 

21.00.g Mondelinge vraag (Richard Laermans): Activeringsheffing onbebouwde percelen 
(perceel Toke Van Nestestraat). 

 
Raadslid Richard Laermans verwijst naar zijn mondelinge vraag op de vorige gemeenteraad inzake 
vrijstelling van activeringsheffing voor een perceel gelegen Toke Van Nestestraat.  Hij vraagt zich nog 
steeds af waarom betrokkene nu eigenlijk vrijstelling van betaling heeft gekregen.   
De burgemeester antwoordt dat de brief met het antwoord momenteel ter ondertekening voorligt. 
Schepen Jurgen Mensch voegt hieraan toe dat er in dit dossier een vergissing is gebeurd.  Deze persoon 
had immers een perceel met en zonder vrijstelling en door een menselijke fout zijn beide dossiers 
letterlijk bij elkaar gevoegd. 
Raadslid Richard Laermans wenst er op te wijzen dat deze betrokkene reeds driemaal bij de 
burgemeester is geweest. 
 
 
De voorzitter schorst de vergadering om 22.00 uur. 
De voorzitter opent opnieuw de vergadering 22.05 uur en gaat over tot de geheime zitting. 
 
 
De voorzitter verklaart de zitting geheven om  23.00 uur. 
 
De secretaris De voorzitter 
J. Verspreet F. Vanbel 

 
 


